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Ersättning till LOV-företagen 2021 
 
 
För Vänsterpartiet är det självklart att de skattemedel som går till äldreomsorg ska komma 
just de äldre till del. Därför säger vi nej till privata, vinstdrivna företag i äldreomsorgen och 
har lagt förslag om att sluta tillämpa LOV i budget för Borås Stad. Vi har dock inga 
synpunkter på den uppräkning som föreslås så länge systemet med LOV-företag tillämpas. 
 
 
För Vänsterpartiet i Kommunstyrelsen 
Ida Legnemark och Stefan Lindborg 

 


